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Woordje van de voorzitter

Een zeer gewaardeerd lid is ons ontvallen. We hebben afscheid 
moeten nemen van René van der Brugge. Met droefheid heb ik 
deze week een memorandum geschreven.  De tijd staat dan even 
stil.

Het klinkt gek maar de tijd gaat ook weer  snel ! We zitten weer 
aan het einde van het jaar, het einde van 2024. Juist als je even 
stil staat bij droevige dingen zie je dat de tijd snel gaat. Dan besef 
je weer wat belangrijk is. Dan besef je weer dat elke dag er één is. 
Dat je de dag moet plukken en dat je moet genieten! 
We zitten in december, een maand waar veel te vieren is, 
Sinterklaas, Kerst en dan Oud en Nieuw. Maak er iets gezelligs 
van. Geniet van de mensen om je heen. Het jaar is weer zo 
voorbij!

We moeten ook de mooie dingen omarmen. 

Wat betreft TCIJ kunnen we terugkijken op een mooi jaar. Een 
jaar met een bijzonder goede opkomst, met gezelligheid en sfeer. 
Ik ga altijd met veel plezier naar TCIJ, een warme club waar ik 
graag een potje ga ballen met aardige mensen. Ik omarm de club, 
ik voel me er thuis.

Ik wens iedereen fijne feestdagen en voor het nieuwe jaar alle 
goeds.

Kees de Bruin

Agenda
Zaterdag  21 december
Wedstrijd  van 19.00-20.00 in de 
IJsselhal 

Zondag 5 januari
Nieuwjaarstoernooi  om de Jan 
Tersteeg bokaal  en brunch

Zaterdag 18 januari
Wedstrijd van 19.00-20.00 in de 
IJsselhal

Zaterdag 22 februari
Wedstrijd van 19.00-20.00 in de 
IJsselhal

Donderdag 9 april
Algemene Ledenvergadering
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Tijdens het kopje koffie werd iedereen in ploegjes 
verdeeld om tussen 13.30 en 14.00 uur te gaan beginnen 
met een Oud-Hollandse puzzelrit die ons langs zeer 
fraaie plekjes van onze mooie provincie leidde. De vragen 
varieerden van het raden van het bouwjaar van een 
boerderij en Kasteel De Haar tot het maken van foto’s 
van objecten onderweg. Tijdens het rijden kon iedereen 
genieten van een box vol lekkers. Voor Alfons was dit 
schijnbaar niet genoeg; hij laste met een auto vol dames 
een heuse plas/koffiepauze in! 

De puzzelrit leidde naar de Chichi golfclub op de 
Gageldijk in Utrecht. Iedereen kwam daar na de 
enerverende puzzelrit bij met een biertje of wijntje aan 
de bar. Nadat iedereen binnen was, werden we naar onze 
afslagplaatsen geleid. De organisatie had bij het afslaan 
2 profs geregeld die iedereen op de juiste houding wees 
om het balletje op de gewenste plaats in het veld te laten 
belanden. Ruim anderhalf uur kon iedereen aan zijn/haar 
‘skills’ werken. Ook was het mogelijk om met de computer 
diverse spellen te spelen. Zo was het mogelijk om te ‘een-
en-twintigen’. 

Nadat iedereen zich een ware prof toonde en het laatste 
drankje op had, vertrokken we naar De Deel waar Frans 
weer voor een fantastische bbq zorgde. Tijdens het eten 
trad de lokale zanger Andrew Reynoldsop die ons met zijn 
enorme repertoire meenam in een heuse muziek-tijdreis. 
Ook werd tijdens het eten de winnaar van de puzzelrit 
bekend gemaakt; dit bleek het team van (?) te zijn. Na 
een daverend applaus konden zij hun prijs in ontvangst 
nemen. Eeuwige roem viel hen ten deel! 

Na het eten bleef iedereen gezellig zitten voor een 
drankje en werd er druk nagepraat. Al met al een 
geslaagde dag!

JAARFEEST 6 OKTOBER 2024 

PUTT it in PULL it out
Op 6 oktober jl. vierden we het jaarlijkse feest van onze 
Trimclub. We mochten weer rekenen op een grote 
opkomst! Vanaf 13.00 uur druppelden de leden, de 
meesten met partner, binnen in De Deel waar iedereen 
welkom geheten werd met een kopje koffie met wat 
lekkers erbij. De sfeer zat er direct goed in. 

Bekijk hier alle foto’s 
van het jaarfeest
Scan de QR-code
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Een groot stadion (2400 man) vol met enthousiaste 
fans. De opkomst van de spelers is al een hele show.
En toen ging het los…. De snelheid, behendigheid en 
het hanteren van de stick van deze mannen…….
echt geweldig. 

Het was een spannende pot. Maar de Trappers 
hadden het allemaal goed voor elkaar Bij ieder 
doelpunt ging het dak eraf en werd een lekkere 
carnavalskraker ingezet. De speaker hield de 
stemming er goed in.
In de derde helft (?) werd een veldspeler 2x naar 
het bankje gestuurd en moesten de Trappers met 
1 man minder door. Er volgde een shoot out van de 
tegenpartij maar die werd gestopt door de keeper.
Natuurlijk kwam de Engelbewaarder toen voorbij en 
was het feest weer compleet.

In de laatste minuten stond Rostock nog steeds op 
achterstand en besloot de keeper in te ruilen voor een 
veldspeler.

Hoe geweldig is het dan dat de Trappers scoren 
vanaf (bijna) de andere kant van het veld. De pannen 
van het dak en Marco Schuitmaker kwam weer 
langs. De trappers winnen met 6-3. Alle 2400 man in 
feeststemming naar huis.

Wij hebben enorm genoten van het spel en de hele 
show eromheen. Hartelijk dank aan Martijn en Brigitte 
voor deze uitnodiging.

Wij vragen ons af of 1 van de scheidsrechters  al zijn 
tanden nog heeft want die zat shocking klem tussen 2 
of 3 spelers. Na afscheid van Martijn en zijn vrouw zijn 
wij met elkaar nog lekker bourgondisch gaan genieten 
bij restaurant Zusje in hartje Tilburg.

Wij hebben een hartstikke leuke dag gehad.

Marja & Alfons

IJshockeywedstrijd tussen Tilburger 
Trappers en Rostock Piranhas
Uitgenodigd door Martijn en Brigitte om eens een ijshockeywedstrijd live te komen bekijken. 
Kees, Ingrid, Leo, John, Alfons en Marja zijn afgezakt naar Tilburg voor deze happening…..en 
het was een happening.
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In de spotlights

Geruisloos ingevoegd 
bij TCIJ
In de zoektocht naar een nieuw “slachtoffer” voor 
deze rubriek viel mijn oog dit keer op één van onze 
nieuwe aanwinsten: Leo Houtman. Nog maar twee 
jaar lid van onze club en voor mij (en wellicht ook 
voor jullie) een mooie gelegenheid om hem wat 
beter te leren kennen.

Want Leo was en is geen man die zijn komst en 
aanwezigheid gepaard liet gaan met allerlei praatjes 
in de kleedkamer of het hoogste woord willen hebben 
in de groep. Maar juist door zijn bescheidenheid 
en ingetogen persoonlijkheid won hij al snel mijn 
sympathie.

Leo is geboren in Roosendaal op 2 december 1947. 
Huh? Dan wordt hij volgende week dus 77 ?! Jazeker 
! Ik dacht toch echt dat hij nog onder de 70 zou zijn, 
maar niet dus. Hij heeft wat mij betreft dus een 
uitstraling en een lijf (geen grammetje teveel…) om 
jaloers op te zijn.         

Toen Leo één jaar oud was, verhuisde het gezin 
Houtman eerst naar Den Haag en op zijn 10e naar 
Wassenaar. Na de lagere school heeft hij de HBS in 
Leiden gedaan.

Jammer vond hij het dat zijn twee oudere broers 
werden afgekeurd voor militaire dienst, want 
zodoende moest hij wel in dienst. “Geen leuke tijd”, 
zegt Leo, “het was veel verveling en de tijd uitzitten”. 
Wél kon hij zich in diensttijd al bezighouden met 
ICT-werk, waar zijn interesse en competenties 
lagen. Hij kon een opleiding volgen bij het ministerie 
van defensie en als eerste baantje moest hij zgn. 
“codeboeken maken” en werkte hij met enorme 
computers (zo groot dat ze niet in zijn huiskamer 
zouden passen…!).

Na zijn diensttijd ging Leo zelfstandig wonen in 
Rotterdam en ging hij werken als ICT-er bij de post-, 
cheque- en girodienst, later bekend als de Postbank 
en weer later als de ING. Ook bij zijn latere werkgevers 
heeft Leo in de ICT gezeten.

Voetballen was al vroeg zijn grote hobby, hij werd in 
zijn tienerjaren lid van Blauw-Zwart in Wassenaar. 
Later heeft hij zijn voetbalkunsten (ook in de selectie-
elftallen) getoond bij TOGR in Rotterdam en bij 
Slikkerveer in Ridderkerk.

Zoals het bij veel tienerjongens vergaat, kreeg ook 
Leo al snel belangstelling voor de meisjes. Op zijn 17e 
kreeg hij verkering en in 1970, op zijn 22e,  trouwde hij.

Uit dat (eerste) huwelijk werden dochter Astrid (in 1971) 
en zoon Remco (in 1973) geboren. Astrid zorgde later 
voor vier kleinzoons en Remco voor een kleinzoon én 
(jawel !) ook een kleindochter.

Twee jaar nadat Leo van zijn eerste vrouw scheidde, 
leerde hij zijn huidige vrouw Joke kennen. Hij trok al 
snel bij haar in op haar éénkamer-appartementje. Nou 
is  weinig woonruimte niet erg voor jonge geliefden, 
maar toch kochten Leo en Joke al snel hun eerste huis 
in Ridderkerk. Daar zijn ze ook getrouwd, in mei 1980. 
Joke’s vader had daar fel op aangedrongen. (“Je 
gaat toch niet een huis kopen om daar vervolgens 
ongetrouwd in te gaan wonen…?!”). 

Helaas overleed haar vader al in 1979 op 51-jarige 
leeftijd aan leukemie. Joke en Leo zijn als eerbetoon 
aan hem toch maar in het huwelijksbootje gestapt, 

Hierboven het bruidspaar Leo en 
Joke Houtman in 1980
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al hebben zij het wel heel sober gehouden. In 1986 
hebben Joke en Leo samen zoon Vincent gekregen.

Het computerbedrijf waar Leo werkte, verhuisde op 
zeker moment naar Amsterdam. Dat betekende dat 
Leo ineens een stuk verder moest rijden en óók twee 
keer per dag de Lek moest oversteken over de oude 
Viaanse brug. En dat werd één grote ergernis voor 
Leo, want het was dagelijks file.

Reden om naar een huis te gaan zoeken boven de Lek. 
Aan de Planetenbaan in IJsselstein vonden zij een 
(huur)huis. Het werden financieel gezien een aantal 
moeilijke jaren, want het verkopen van hun huis in 
Ridderkerk viel niet mee (ondenkbaar in 2024….). Maar 
nadat het eindelijk gelukt was, konden Leo en Joke 
ook hier in IJsselstein uitkijken naar een koophuis en 
dat vonden ze aan het Reigerpad in de wijk Achterveld. 
Toen ze later een uitbouw wilden realiseren, kregen zij 
onenigheid met de buren, zodat Leo dacht: “Bekijk het 
maar, we houden het voor gezien hier”.

Ze kochten toen een huis aan de Omloop West, waar 
ze zo’n 27 jaar met plezier gewoond hebben. Totdat…..
er aan de Koningin Julianalaan nieuwe appartementen 
gebouwd werden. Reden voor Joke en Leo om nog één 
keer te verhuizen. Ondergetekende kan beamen dat 
dat een goede keus is geweest, ze wonen nu al ruim 
twee jaar in dit fraaie appartement.

Meteen na de verhuizing naar IJsselstein werd Leo lid 
van IJFC. Niet omdat hij een hekel aan VVIJ had en 
ook niet om godsdienstige redenen, maar hij vond het 
gewoon fijn om op zondag vrij te hebben. 

Tot op de dag van vandaag voetbalt Leo (op 
een heel veld…!) in één van de lagere elftallen 
competitievoetbal. Toen hij 70 werd hebben zijn 

teamgenoten burgemeester Patrick van Domburg 
uitgenodigd om Leo te onderscheiden als oudste 
spelend lid van IJFC. Hij gaat ook nog steeds trouw 
elke week trainen met zijn team én….traint samen met 
een kameraad één van de damesteams bij IJFC.

Daarnaast doet hij vrijwilligerswerk bij kasteel De Haar 
in Haarzuilens.

Door toedoen van Gerard Kruithof, die hem vroeg 
om een keer mee te komen doen, is Leo bij TCIJ 
terechtgekomen. En het bevalt hem prima. Lekker 
een uurtje bezig zijn op de zondagochtend, gepaard 
gaande met een flinke dosis gezelligheid.

En wat mij betreft: Het bevalt ons ook prima dat Leo 
onze club is komen verrijken. Met zijn innemende 
persoonlijkheid draagt hij bij aan de sportiviteit en de 
gezelligheid binnen onze gelederen.

Leo: Je mag blijven !

Uw verslaggever,
Gerard Veldhuizen

Leo is de middelste van vijf broers. Op boven staande foto zien we moeder Houtman met haar vijf zoons. Leo zien we helemaal links op de foto.

In 2017  hebben zijn teamleden Burgemeester 
Patrick van Domburg uitgenodigd om Leo te 
onderscheiden als oudste spelend lid van IJFC.

Hier zien we de vijf broers op latere leeftijd 

samen met hun vader. Leo pontificaal in het 

midden ...
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Zaalvoetbal wordt vaak horizontaal, maar het is de 
kern van alles wat voetbal groot maakt. Waar het 
grote veldspel draait om ruimte en tijd, gaat het in de 
zaal om snelheid, precisie en inzicht. Het is daar waar 
je leert anticiperen, improviseren en slim handelen 
onder druk. Als speler heb je geen ruimte om te 
twijfelen, en juist dat maakt het zo waardevol. In deze 
tekst leg ik uit waarom zaalvoetbal de basis vormt 
voor een groot spel, en waarom het de kunst van het 
denken en handelen in het moment.

Zaalvoetbal is misschien wel de puurste vorm van het 
spel. Je hebt geen tijd om na te denken, geen ruimte 
om je tegenstander te ontwijken. Wat je hebt, is je 
voeten, je hoofd en een bal die altijd sneller gaat dan 
je kunt bijhouden. In zaalvoetbal gaat het niet om de 
mooiste trucjes, maar om de slimste keuzes. Je moet 
de ruimte lezen, de bal voelen en altijd klaar zijn voor 
wat komt, want de bal is nooit stil.

Ik zeg altijd: “Als je niet weet wat je moet doen, weet 
je nog niet hoe je moet spelen.” Dat geldt des te meer 
in de zaal. De snelheid van het spel is een ander 

niveau. Het is constant denken en direct handelen. 
Daar moet je op kunnen anticiperen. Zaalvoetbal 
is als schaken, maar dan met de voeten. Je moet 
altijd vooruitdenken, maar vooral ook in het moment 
handelen. 

En dan die kleine ruimte, hè? Het maakt alles intenser. 
Elke pass moet precies goed zijn, anders is hij 
verloren. Maar juist daarin schuilt de schoonheid van 
het spel. Wat je leert in de zaal, neem je mee naar 
buiten. Je leert hoe je met weinig ruimte veel kunt 
bereiken. En je leert om altijd een stap verder te 
denken dan je tegenstander.

Zaalvoetbal is de basis van alles. Het legt de 
fundamenten voor het grote werk. Het is de school 
van de straat, het is de kunst van improvisatie. Het is 
een microkosmos waar je als speler alles in je hebt, 
maar je moet het op de juiste manier gebruiken. 
En dat is wat het spel zo mooi maakt: het is altijd in 
beweging, altijd in ontwikkeling.

JC namens ChatGPT

De Kunst van het Onvoorspelbare
Zaalvoetbal volgens uit naam van Johan Cruijf door Ai geschreven

Nieuwe AEDs en Nieuwe codes!
De AED op de IJsselhal is vervangen . De nieuwe AED heeft ook 
een nieuwe kast. De code om de kast te kunnen openen is ook 
veranderd !  De nieuwe code is  726.

De kast hangt nog op dezelfde plaats, bij de hoofdingang van de 
sporthal. ( zie foto ). Ook de andere sporthallen zijn voorzien van 
een nieuwe kast, ook daar dezelfde code 726

Aad van Dopperen heeft geplastificeerde codekaartjes
gemaakt voor in je portemonnee.  Ze zitten in de
koffiekrat op de zondag.

Neem gerust kaartje mee!
Daar redt je levens mee!
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Zondag 5 januari

TCIJ Nieuwjaars tournooi
Zoal gebruikelijk trappen we het jaar af met een onderling tournooi. Leuk om eens 
even in een ander samenstelling te spelen. Daarna met elkaar een gezellig vermaak 
met brunch en een activiteit. De partners zijn natuurlijk ook van harte welkom!  
 
Dit jaar vindt het plaats op zondag 5 januari van 09.00 - 14.00 uur. 
 

Programma
Toernooi 09.00 - 1 1 .00 uur
Koffie en gebak 1 1 .00 
Toasten en borrelen 12.00 
Brunch 12.30 - 14.00 uur

Aanmelden
Graag tijdig aanmelden bij André via een mail aan 
activiteiten@trimclubijsselstein.nl. Je mag hem
natuurlijk ook even aanspreken op de training. 

Van de penningmeester

Geen wijziging contributie
In het begin van het jaar komen de rekeningen van de zaalhuur bij onze penningmeester weer 
binnen. Hoewel daar de tarieven wel iets om hoog zijn gegaan, blijft onze contributie voor 
spelende en niet spelende leden gelijk aan die van vorig jaar.

Hierbij het vriendelijke verzoek aan iedereen om in januari 2025 het verschuldigde bedrag over 
te maken op bankrekening NL62RABO 0359 2886 85 t.n.v. Trimclub IJsselstein. Je kunt ook 
gebruik maken van onderstaande QR-code. Lekker snel en wel zo gemakkelijk!

Alvast bedankt voor jullie medewerking.

 Contributie
 Spelend lid
 € 130,00

 
 Contributie
 Niet-spelend lid
 € 35,00
 

Snel betalen?
Scan de QR-code!


